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Styrelsemöte 
 

Tid: 1 november 2023 kl. 19-21. Plats: Hemma hos Olof 
 

Närvarande:  Olof Näslund, Kerstin Karlsson (deltog digitalt), Lars Klasén, Anne Kawecki, Mats 
Johansson, Lars (Lasse) Ljungdahl 

1. Mötets öppnande 
Olof öppnade mötet. 

2. Godkännande av dagordningen 
Godkändes 

3. Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet  
Lars valdes till ordförande, Olof till sekreterare, Mats och Lasse till justerare 

4. Inkommet (post, email, Facebook, tel)  
Ingen fysisk post. Inkomna mail, tel etc avhandlas som del i andra punkter. 

5. Ekonomi 
Ekonomin är fortsatt mycket god. Ingen specifik rapport från kassören. 

6. Rapporter 
Anne informerade från Måsnarens kolonistugeförening som fått frågor angående på den planerade 
Vasaskogens naturreservat. Anne ombads att ordna kopia på frågorna till vår styrelse. 

7. Remisser 
Nykvarn 
a): Ang. Miare backar inget nytt från oss SNF Södertälje-Nykvarn. Vi avstyrker med bestämdhet 
planförslaget med 250 bostäder på föreslagen plats. 
b): Ny Hökmossen 2b – Granskning nr 2: Håkan Hall i Nykvarn har lämnat en fyllig redogörelse med 
sina synpunkter ang ny detaljplan för Hökmossen. Bra underlag för kretsens yttrande, vilket Lasse 
svarar för. 7/11 är sista dag för inlämnande av remissvar. 
Södertälje 
a) Skjutbanan i Tveta. Lars och Lasse från vår styrelse har vid samtal med SNF jurist centralt insett att 
vi inte kan göra mkt åt skjutbaneföreningens planer på att ta jordbruksmark ur produktion, något vi 
lokalt är negativa till och vil stoppa. Men mot bakgrund av situationen som den är är vi däremot 
positiva till planerad bullervall. Lars åtog sig att meddelar detta till de närboende som han och Lasse 
haft kontakt med. 
b) Ny: BioCCS i Igelsta: Söderenergi planerar att ansöka om tillstånd för att uppföra en anläggning för 
att avskilja koldioxid från rökgaserna från Igelsta kraftvärmeverk för permanent geologisk lagring. 
Ett allmänt samrådsmöte kommer att hållas 15 nov 18:30 Igelsta Gård. Vi bestämde att delta i detta 
samrådsmöte. Synpunkter på planerad verksamhet kan lämnas senast 15/12 2023. 
c) Kallfors ängar: Markägaren vill bygga 400 bostäder på befintlig golfbana. Remiss på gång. 

8. Genomförda aktiviteter 
a) Bommersvik 29/9. Studiebesök med visning av solcellsanläggning och klimatsmart avloppssystem 
mm. Guide var Jeanette Svensson, nyligen avgående vd. 8 deltagare (varav från styrelsen Lars och 
Mats). 
b) Ekovandring Skillebyholm-Ytterjärna. Ansvariga var SNF Trosa, ingen från Södertälje var med vad 
vi känner till. 
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c) Seniordagen 25/10 i Södertälje stadshus. Vi var en av ca 20 utställare. Vi deltog med bokbord och 
tipsfrågor. Kerstin (som gjort tipsfrågorna) och Lars bemannade på fm, Lars, Olof och Mats på em. 3 
böcker såldes och alla gamla nummer av Sveriges Natur gick åt. Ca 25 deltog i tipsfrågorna. Lyckad 
dag mkt folk, enligt rykte 600 personer. Kristin från vår förening höll föredrag om Naturmöte för ca 25 
åhörare. Vi borde haft höstprogrammet och medlemsansökningar på plats. 
d) Stora Alsjön 29/10. Besök vid naturreservatet. Guidad tur med kommunekologen Mari Nilsson. 19 
deltagare (varav från styrelsen Lars, Anne, Mats, Kerstin och Kristin), skapligt väder, fina rastplatser, 
många svampsorter. 

9. Kommande aktiviteter 
Bannerheds betraktelser 22/11. I hörsalen, Södertälje stadsbibliotek. Ett samtal om att skildra 
naturen. Tomas Bannerhed är känd naturprofil, författare, krönikör. Samarr. med stadsbiblioteket. 
Expertlunch 30/11 med Maria Dahlin: ”Att påverka klimatomställningen” i Södertälje stadsbibliotek. 
Arrangör är Folkuniversitetet och stadsbiblioteket. Vi är inte medarrangör men medverkar med kort 
presentation och bokbord. 

10. Övrigt  
Trött sekreterare försöker sammanfatta: 
- Lars K beställer 10 årsböcker. 
- Uppmaning centralt (och av Lars  ) att skriva insändare, antingen som förening eller privat. Förslag 
till insändartexter finns att hämta centralt. 
- Vi borde bjuda in de lokala Fältbiologerna (om det finns några) till ett av våra styrelsemöten. 

11. Nästa möte 
Nästa möte 5/12 kl.19.00 hos Lars K. Första halvtimmen blir planeringsmöte för vårprogrammet. 
Några programtankar inför våren nämndes: Klimatsmart resande, vandring naturreservat, 
ornitologträff, studiebesök plaståtervinning. 
 

 

Vid protokollet: Olof Näslund 

 

Justeras: 

 

 

Mats Johansson  Lasse Ljungdahl 


